
Rada Powiatu w Końskich

Sesja Rady Powiatu

Protokół nr XLVII/2022

XLVII Sesji Rady Powiatu w Końskich odbytej w dniu 29 wrzesma 2022 roku,
przeprowadzonej w trybie w trybie mieszanym (zdalnym, stacjonarnym) zgodnie z art. 15zzx
ustawy z dnia 2 marca 2020 roku o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem,
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych

nimi sytuacji kryzysowych.

Obrady rozpoczęto 29 września 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 13:36 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków.

Obecni:
1. Dariusz Banasik
2. Lilla Brożyna

3. Michał Cichocki
4. Marian Domagała

5. Dorota Duda
6. Grzegorz Jóźwik

7. Zbigniew Kowalczyk
8. Marian Król
9. Łukasz Kubka
10. Czesław Kurcbart
11. Jarosłavv Lasota
12. Danuta Leśniewicz

13. Wojciech Owczarek
14. Jolanta Pacocha
15. Paweł Pękala

16. Grzegorz Piec
17. Robert Plech
18. Wiesław Skowron
19. Bogdan Soboń

20. Jarosław Staciwa
21. Beata Zbróg

Ad. l.
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk otworzył XLVII sesję Rady Powiatu
w Końskich. Stwierdził, że obrady sesji są prowadzone w trybie mieszanym (zdalnym,
stacjonarnym) z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość zgodnie z art.
15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 roku o szczególnych rozwiązaniach związanych

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz
wywołanych nimi sytuacji kryzysowych. Poinformował, że obrady sesji są transmitowane
i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk w związku z obowiązkiem

ustawowym. Powitał radnych Rady Powiatu w Końskich oraz przybyłych gości. Stwierdził,
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że sesja zwołana została zgodnie z postanowieniami ustawy o samorządzie powiatowym oraz
ze Statutem Powiatu.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że w sesji bierze udział 19 radnych, co wobec
ustawowego składu Rady wynoszącego 21 radnych stanowi quorum pozwalające

na podejmowanie prawomocnych uchwał.

Ad.2.
Przyjęcie porządku obrad.

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt porządku

obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Przypomniał, że zgodnie z art.
15 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym oraz § 11 ust. 4 Statutu Powiatu, Rada może

wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu

Rady.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Beata Zbróg zapytała czy na sesji będą rozpatrywane projekty uchwał, które były

procedo wane na posiedzeniach komisji , ponieważ nie ma ich w porządku obrad.

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekty uchwał zostaną wprowadzone
do porządku obrad w ramach wniosku o zmianę porządku obrad sesji. Następnie złożył wniosek
w sprawie zmiany projektu porządku obrad dotyczący rozszerzenia porządku obrad w zakresie
punktu rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał o dodatkowe projekty uchwał

w sprawie rozpatrzenia wniosków Rady Miejskiej w Końskich, w sprawie rozpatrzenia petycji
Rady Miejskiej w Końskich i w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu

Opieki Zdrowotnej w Końskich oraz zdjęcie z porządku obrad punktów informacja
o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego, w tym o przebiegu
realizacji przedsięwzięć i informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Koneckiego
za pierwsze półrocze 2022 roku w związku z brakiem opinii RIO.

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie wniosek
o rozszerzenie porządku obrad.

Glosowano wniosek w sprawie:
zmiany porządku obrad.

Wyniki glosowania
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Dariusz Banasik, Lilia Brożyna, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew
Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Danuta Leśniewicz, Wojciech
Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron,
Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Michał Cichocki, Jarosław Lasota

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu
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jednogłośnie przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad , a następnie poddał pod głosowanie

przyjęcie porządku obrad.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.

Wyniki glosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew
Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Danuta Leśniewicz, Wojciech
Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron,
Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Michał Cichocki, Jarosław Lasota

PrzewodniczącyRady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie uchwaliła porządek

obrad obejmujący:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami.
4. Informacja o poziomie i strukturze bezrobocia oraz aktywizacji bezrobotnych w Powiecie

Koneckim.
5. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej

w Końskich za pierwsze półrocze 2022 L

6. Informacja o kształto'.vaniu się \Vieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego ,
w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć.

7. Informacja o przebiegu v{ykonania budżetu Powiatu Koneckiego za piervłsze półrocze 2022
rek&:

8. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie:
a. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego

na lata 2022-2027,
b. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 L ,

c. oceny sytuacj i ekonomiczno - finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za rok
2021,

d. wyrażenia zgody na przystąpienie przez Powiat Konecki do projektu grantowego
pt. "Opracowanie i pilotażowe wdrożenie mechanizmów i planów deinstytucjonalizacji
usług społecznych" w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014
2020 , Oś priorytetowa II Efektywne polityki publiczne dla rynku pracy , gospodarki
i edukacji, Działanie 2.8 . Rozwój usług społecznych świadczonych w środowisku

lokalnym,
e. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki

otrzymane w/g algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych na 2022 rok,

f. ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej w Końskich,

g. przekształcenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Końskich poprzez zmianę

siedziby,

3



h. wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Konecki umowy o świadczenie usług

w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie powiatu koneckiego
z operatorami,

1. rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej "Etola"
w Rudzie Pilczyckiej z dnia 20 czerwca 2022 roku.

j . rozpatrzenia wniosków Rady Miejskiej w Końskich,

k. rozpatrzenia petycji Rady Miejskiej w Końskich,

1. rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich .

9. Roczne sprawozdania z działań podejmowanych w 2021 roku przez Państwowe

Gospodarstwa Wodne Wody Polskie na terenie powiatu koneckiego.
10. Przyjęcie protokołu wraz z wnioskami z kontroli przeprowadzonej przez Komisję

Rewizyjną,

11. Sprawy różne .

12. Zamknięcie obrad XLVII sesji Rady Powiatu w Końskich.

Ad .3.
Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami przedstawił

Starosta Grzegorz Piec.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Bogdan Soboń

Wicestarosta WiesławSkowron
PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte.

Sprawozdanie z działalności Zarzqdu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami stanowi integralnq
część niniejszego protokołu.

Ad.4.
Informacja o poziomie i strukturze bezrobocia oraz aktywizacji bezrobotnych w Powiecie
Koneckirn.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że materiały radni
otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji.

Przedmiotową informację omówił Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich Jacek
Werens.

W dyskusji wzięłi udział:

Radna Beata Zbróg
Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich Jacek Werens
PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
Radny Wojciech Owczarek
CzłonekZarządu Powiatu JarosławStaciwa

Wobec braku innych zapytań Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu
przyjęła do wiadomości przedmiotową informację.
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Informacja o poziomie i strukturze bezrobocia oraz aktywizacji bezrobotnych w Powiecie
Koneckim stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.5.
Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich za pienvsze półrocze2022 r.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że informacja była

omawiana na Komisjach stałych Rady Powiatu przez Panią Beatę Wójcik - Zastępcę Dyrektora
ds. finansowych ZOZ w Końskich i uzyskała pozytywną opinię.

Informację przedstawiła Beata Wójcik - Zastępca Dyrektora ds. finansowych ZOZ
w Końskich .

W dyskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
ZastępcaDyrektora ds. finansowych ZOZ w Końskich Beata Wójcik

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o sprawdzenie quorum,
a następnie poddał pod głosowanie informację o przebiegu wykonania planu finansowego
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za pierwsze półrocze 2022 r.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich za pierwsze półrocze 2022 r.

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (16)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta
Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa,
Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król, Czesław Kurcbart, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (1)
Jarosław Lasota

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu
jednogłośnie przyjęła przedmiotową informację.

Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich za pierwsze półrocze 2022 r. stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił 15 - minutową przerwę .

O godzinie 11:15 wznowiono obrady.
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6. Informacja o kształtowaniu się 'Nieloletniej Prognozy Finansowej Povłiatu Koneclciego,
Vi tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć. (punkt zdjęto z porządku obrad)

7. Informacja o przebiegu v.')'konania budżetu Povłiatu Koneclciego za pierwsze półrocze

2022 roku. (punkt zdjęto z porządku obrad)

Ad.S.
Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany uchwaływ sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2022-2027,
b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 L,

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekty uchwał

były omawiane na Komisji Rewizyjnej; Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty oraz
Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekty
uchwał. Dodał, że na posiedzeniu Zarząduw dniu dzisiejszym zostały przyjęte zmiany.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz przedstawiła przedmiotowe projekty uchwał.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Marian Król
Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz

Radna Beata Zbróg
Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Krzysztof Stachera
Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński

Radca Prawny Iwona Bogacka-Urban

Wobec braku innych zapytań i uwag PrzewodniczącyRady Powiatu poddał pod głosowanie

rozpatrywane projekty uchwał.

Przed przystąpieniemdo głosowania sprawdzono quorum.

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że w sesji bierze udział

18 radnych, a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowanow sprawie:
zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2022-2027.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (14)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta
Pacocha, Robert Plech, Wiesław Skowron, JarosławStaciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król, CzesławKurcbart, Bogdan Soboń
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NIEOBECNI (3)
Jarosław Lasota, Paweł Pękala, Grzegorz Piec

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu większością głosów podjęła

Uchwalę Nr XLVII/37/2022 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2022-2027.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Glosowano w sprawie:
zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 r.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Robert Plech , Wiesław Skowron, Bogdan
Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Jarosław Lasota, Paweł Pękala, Grzegorz Piec

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr XLVII/38/2022 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 r.

Uchwala stanowi integralną część niniejszego protokołu.

c) oceny sytuacji ekonomiczno - finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za rok
2021,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały był

omawiany na Komisji Rewizyjnej; Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty oraz
Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały.

Raport o sytuacji ekonomiczno-finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich omówiła

Beata Wójcik - Zastępca Dyrektora ds. finansowych ZOZ w Końskich.

W dyskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
Zastępca Dyrektora ds. finansowych ZOZ w Końskich Beata Wójcik

Wobec braku innych zapytań i uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie

rozpatrywany projekt uchwały.

Głosowanow sprawie:
oceny sytuacji ekonomiczno - finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za rok 2021.
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Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (14)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta
Pacocha, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król, Czesław Kurcbart, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (3)
Jarosław Lasota, Paweł Pękala, Grzegorz Piec

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu większością głosów podjęła

Uchwałę Nr XLVII/39/2022 w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno - finansowej Zespołu

Opieki Zdrowotnej w Końskich za rok 2021.

Uchwała stanowi integrałną część niniejszego protokołu.

d) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Powiat Konecki do projektu grantowego pt.
"Opracowanie i pilotażowe wdrożenie mechanizmów i planów deinstytucjonalizacji usług

społecznych" w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020, Oś

priorytetowa II Efektywne polityki publiczne dla rynku pracy, gospodarki i edukacji, Działanie
2.8. Rozwój usług społecznych świadczonychw środowisku lokalnym,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały był

omawiany na Komisjach stałych Rady Powiatu i uzyskał pozytywną opinię.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na przystąpienie przez Powiat Konecki do projektu grantowego
pt. "Opracowanie i pilotażowe wdrożenie mechanizmów i planów deinstytucjonalizacji usług

społecznych" w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020,
Oś priorytetowa II Efektywne polityki publiczne dla rynku pracy, gospodarki i edukacji,
Działanie 2.8 . Rozwój usług społecznych świadczonychw środowisku lokalnym.

Wyniki głosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała,Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan
Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Jarosław Lasota, Paweł Pękala, Grzegorz Piec

PrzewodniczącyRady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr XLVII/40/2022 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Powiat Konecki
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do projektu grantowego pt. "Opracowanie i pilotażowe wdrożenie mechanizmów i planów
deinstytucjonalizacji usług społecznych" w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja
Rozwój 2014-2020, Oś priorytetowa II Efektywne polityki publiczne dla rynku pracy,
gospodarki i edukacji, Działanie 2.8. Rozwój usług społecznych świadczonych w środowisku

lokalnym.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

e) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane
w/g algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2022 rok,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował,że projekt uchwały był

omawiany na Komisji Rewizyjnej; Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty oraz
Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały.

Projekt uchwały przedstawiła Urszula Przygodzka - Dyrektor Powiatowego Centrum
Pomocy Rodzinie w Końskich.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Głosowanow sprawie:
zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane
wg algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2022 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka , Czesław Kurcbart, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan
Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Jarosław Lasota, Paweł Pękala, Grzegorz Piec

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr XLVII/4112022 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się

środki otrzymane w/g algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych na 2022 rok.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

f) ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej w Końskich,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały był

omawiany na Komisjach stałych Rady Powiatu i uzyskał pozytywną opinię .

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.
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Głosowano w sprawie:
ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Paco cha, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan
Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Jarosław Lasota, Paweł Pękala, Grzegorz Piec

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr XLVII/4212022 w sprawie ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej
w Końskich.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

g) przekształcenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Końskich poprzez zmianę

siedziby,

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały był

omawiany na Komisji Rewizyjnej; Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty oraz
Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały.

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty Zdrowia
Krzysztof Stachera.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
przekształcenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Końskich poprzez zmianę siedziby.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała,Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan
Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Jarosław Lasota, Paweł Pękala, Grzegorz Piec
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Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr XLVII/43/2022 w sprawie przekształcenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej
w Końskich poprzez zmianę siedziby.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

h) wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Konecki umowy o świadczenie usług w zakresie
publicznego transportu zbiorowego na terenie powiatu koneckiego z operatorami,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały był

omawiany na Komisjach stałych Rady Powiatu i uzyskał pozytywną opinię.

Projekt uchwały przedstawiła Bożena Dąbrowska - Naczelnik Wydziału Komunikacji
i Transportu.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Marian Krół

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Bożena Dąbrowska

Wobec braku innych zapytań i uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie

rozpatrywany projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Konecki umowy o świadczenie usług w zakresie
publicznego transportu zbiorowego na terenie powiatu koneckiego z operatorami.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Dariusz Banasik, Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan
Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Jarosław Lasota, Paweł Pękala, Grzegorz Piec

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr XLVII/44/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Konecki umowy
o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie powiatu
koneckiego z operatorami

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

i) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie
Pilczyckiej z dnia 20 czerwca 2022 roku.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowałczyk poinformował, że projekt uchwały był

omawiany na Komisji Rewizyjnej; Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty oraz
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Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowano w sprawie:
rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie
Pilczyckiej z dnia 20 czerwca 2022 roku.

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dariusz Banasik, Lilia Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta
Pacocha, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
PRZECIW (2)
Marian Król, Bogdan Soboń

WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Jarosław Lasota, Paweł Pękala, Grzegorz Piec

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu większością głosów podjęła

Uchwałę Nr XLVII/4S/2022 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu
Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej z dnia 20 czerwca 2022 roku.

Uchwała stanowi integralnq część niniejszego protokołu.

j) rozpatrzenia wniosków Rady Miejskiej w Końskich,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały był

omawiany na Komisjach stałych Rady Powiatu i uzyskał pozytywną opinię .

W dyskusji wzięli udział:

Radna Beata Zbróg
Radny Wojciech Owczarek
Wicestarosta Wiesław Skowron
Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk

PrzewodniczącyRady Powiatu ogłosił 10 - minutową przerwę.

O godzinie 12:30 wznowiono obrady.

Sprawdzono quorum.

PrzewodniczącyRady Powiatu stwierdził, że w sesji bierze udział 18 radnych.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk złożył wniosek o zmianę uzasadnienia
do projektu uchwały.
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W dyskusji wzięli udział:

Wicestarosta Wiesław Skowron
Radca Prawny Iwona Bogacka-Urban
Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa
Radny Marian Król
Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk

Wobec braku innych zapytań, uwag i wniosków PrzewodniczącyRady Powiatu poddał pod
głosowaniewniosek w sprawie zmiany uzasadnienia do projektu uchwały.

Głosowanowniosek w sprawie:
zmiany uzasadnienia do projektu uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Robert Plech, Bogdan Soboń, Jarosław

Staciwa, Beata Zbróg
PRZECIW (1)
Wiesław Skowron
NIEOBECNI (3)
Jarosław Lasota, Paweł Pękala, Grzegorz Piec

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu większością głosów przyjęła

przedmiotowy wniosek, a następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z przyjętym

wnioskiem.

Głosowano w sprawie:
rozpatrzenia wniosków Rady Miejskiej w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta
Pacocha, Robert Plech, Jarosław Staciwa
PRZECIW (2)
Wiesław Skowron, Bogdan Soboń

WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król , Czesław Kurcbart, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Jarosław Lasota, Paweł Pękala, Grzegorz Piec
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Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu większością głosów podjęła

Uchwałę Nr XLVII/4612022 w sprawie rozpatrzenia wniosków Rady Miejskiej w Końskich.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

k) rozpatrzenia petycji Rady Miejskiej w Końskich,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały był

omawiany na Komisji Rewizyjnej; Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty oraz
Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Beata Zbróg
Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa
Wicestarosta Wiesław Skowron
PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk

Wobec braku innych zapytań i uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie

rozpatrywany projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
rozpatrzenia petycji Rady Miejskiej w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta
Pacocha, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Dorota Duda, Marian Król, Czesław Kurcbart, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Jarosław Lasota, Paweł Pękala, Grzegorz Piec

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu większością głosów podjęła

Uchwałę Nr XLVII/4712022 w sprawie rozpatrzenia petycji Rady Miejskiej w Końskich.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

l) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały był

omawiany na Komisjach stałych Rady Powiatu i uzyskał pozytywną opinię.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowanow sprawie:
rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich.
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Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart , Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan
Soboń, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Jarosław Lasota, Paweł Pękala, Grzegorz Piec

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu większością głosów podjęła

Uchwałę Nr XLVII/48/2022 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu

Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.9.
Roczne sprawozdania z działań podejmowanych w 2021 roku przez Państwowe

Gospodarstwa Wodne Wody Polskie na terenie powiatu koneckiego.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że materiały zostały

przekazane radnym wraz z zawiadomieniem o sesji. Zgodnie z art. 250 ust. 10 ustawy z dnia
20 lipca 2017 roku Prawo Wodne, Kierownik nadzoru wodnego przedstawia właściwej Radzie
Powiatu roczne sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie powiatu. Rada Powiatu,
na podstawie sprawozdania może określić w drodze uchwały będącej aktem prawa
miejscowego, istotne dla wspólnoty samorządowej problemy gospodarowania wodami.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła do wiadomości

przedmiotowe sprawozdania.

Roczne sprawozdania z działań podejmowanych w 2021 roku przez Państwowe Gospodarstwa
Wodne Wody Polskie na terenie powiatu koneckiego stanowi integralną część niniejszego
protokołu.

Ad.10.
Przyjęcie protokołu wraz z wnioskami z kontroli przeprowadzonej przez Komisję

Rewizyjną.

Członek Zespołu Kontrolnego Grzegorz Jóźwik odczytał protokół wraz z wnioskami
z kontroli przeprowadzonej w Zakładzie Opiekuńczo-Leczniczym i Hospicjum przy Szpitalu
Specjalistycznym im. Św. Łukasza w Końskich.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Sprawdzono quorum.
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Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że w sesji bierze udział

15 radnych, a następnie poddał pod głosowanie protokół wraz z wnioskami z kontroli
przeprowadzonej w Zakładzie Opiekuńczo-Leczniczym i Hospicjum przy Szpitalu
Specjalistycznym im. Św. Łukasza w Końskich.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu wraz z wnioskami z kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dariusz Banasik, Michał Cichocki, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk,
Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek,
Robert Plech, Wiesław Skowron, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Lilla Brożyna, Marian Domagała

NIEOBECNI (6)
Jarosław Lasota, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Bogdan Soboń, Jarosław

Staciwa

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła protokół wraz
z wnioskami z kontroli przeprowadzonej w Zakładzie Opiekuńczo-Leczniczym i Hospicjum
przy Szpitalu Specjalistycznym im. Św. Łukasza w Końskich.

Protokół z przeprowadzonej kontroli przechowywany jest w Biurze Rady Powiatu w Końskich.

Ad.lł.

Sprawy różne.

W sprawach różnych głos zabierali:
Radna Sejmiku Województwa ŚwiętokrzyskiegoAgata Binkowska
Wicestarosta Wiesław Skowron
Radny Wojciech Owczarek
Radna Lilia Brożyna

Radny Bogdan Soboń

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk odczytał pismo ŚWKZ w Kielcach
dotyczące udzielonej dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej w Odrowążu, które
w ostatnim czasie wpłynęło do Rady Powiatu Dodał, że pozostałe pisma były na bieżąco

zamieszczane w systemie e sesja.

Odczytana korespondencja stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.12.
Zamknięcie obrad XLVII sesji Rady Powiatu w Końskich.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
zamknął obrady XLVII sesji Rady Powiatu w kadencji 2018-2023.
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Przewod ~ iczący
Rada Powiat}~ Końskich

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl

Nagranie z przebiegu obrad odzwierciedlające pełne wypowiedzi radnych jest udostępnione

na stronie samorządu powiatowego pod linkiem: https://samorzad.gov.pl/web/powiat
konecki/uchwaly-wykazy-glosowan-protokoly-z-sesji-rady-powiatu2
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